
PROTOKÓŁ Nr 12/08

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik w dniu 13 maja 2008r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Tomasz Gorochowicz - Zastępca Wójta Gminy
3. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
4. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
5. Pan Stefan Troc - Przewodniczący Rady Gminy
6. Pani Halina Mirowska - Kierownik GOPS
7. Pan Michał Baranowski - Dyrektor GOKSiR
8. Pani Beata Jonio-Nikitorowicz - Urząd Gminy Mielnik
9. Pani Jolanta Galecka - Urząd Gminy Mielnik

Obradom Komisji przewodniczył Pan Stefan Troc – Przewodniczący Rady Gminy.

Porządek posiedzenia
1. Analiza struktury i kosztów funkcjonowania placówek oświatowych na terenie gminy 

oraz zaopiniowanie arkuszy organizacyjnych tych placówek.
2. Opracowanie programu usuwania azbestu na terenie Gminy Mielnik.
3. Ocena przygotowania na terenie gminy do sezonu turystycznego.
4. Organizacja wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie wakacji.
5. Zaopiniowanie  projektów  uchwał  będących  przedmiotem  obrad  XV  sesji  Rady 

Gminy.
6. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pani  Beata  Jonio-Nikitorowicz przedstawiła  informację  o  organizacji  w  roku  szkolnym 
2008/2009  szkół  i  przedszkola  prowadzonych  przez  Gminę  Mielnik  oraz  sprawozdanie 
opisowe z wykonania planu wydatków w roku 2007 w dziale 801 – oświata i wychowanie i 
dziale 854 – edukacyjna opieka wychowawcza.

(w zał. na str..........prot.)

Pan Adam Tobota
W związku z faktem, iż  materiały  dotyczące tego tematu  radni otrzymali  dopiero w dniu 
dzisiejszym, na posiedzeniu Komisji, zgłosił formalny wniosek aby zamknąć dyskusję w tym 
temacie.

Przy 6 głosach za,  2 przeciw i  4 wstrzymujących  się wniosek Pana Toboty został 
przyjęty.
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Pan Wójt poinformował, że materiały nie zostały wysłane wcześniej ze względu na urlopy 
pracowników związane  ze  świętami  prawosławnymi  oraz  w związku  z  długim majowym 
weekendem, kiedy Urząd nie pracował.

Ustalono,  że  w  dniu  dzisiejszym  odbędzie  się  posiedzenie  Komisji  ds.  Organizacyjnych, 
Społecznych  i  Obywatelskich  w  sprawie  zaopiniowania  projektów  organizacji  placówek 
szkolnych w roku 2008/2009.

Do punktu 2.

Pan Tomasz Gorochowicz
Z przepisów prawa wynika,  że gminy mają obowiązek opracowania programów usuwania 
azbestu. Osobą, która napisze dla nas ten program jest Pan Jarosław Zgiet. Pan Gorochowicz 
stwierdził, że oczekuje od radnych opinii w tym temacie.
Polska ma obowiązek do roku 2030 usunąć azbest. 
Parę lat temu zbieraliśmy informacje na temat ilości azbestu, jaka jest na terenie gminy. Z 
zebranych  informacji  wynika,  że  posiadamy 72 tys.m2 azbestu,  w 100% są to  przykrycia 
dachowe z eternitu.  Nie jest  to  jednak pełna  informacja,  ponieważ na  1157 gospodarstw, 
informację złożyło zaledwie 297. 
Eternit  jest  wyrobem niebezpiecznym,  nie  można  go składować byle  gdzie,  nie  ma  innej 
możliwości niż zakopanie zabezpieczonego w ziemi, na specjalnym składowisku.
Na  pozbycie  się  tej  ilości  azbestu,  jaką  wykazano  w  naszej  gminie,  potrzeba  2  miliony 
złotych. Naszym zadaniem jest ustalić jak to zrobić i jaki w tym będzie udział budżetu gminy. 
Rozkładając to na 20 lat, koszt wyniesie 100 tys.złotych w skali roku.

Pan Jan Weremijewicz
Poinformował, że w Siemiatyczach przeprowadzone było szkolenie firm, które chcą zająć się 
demontażem eternitu.
Pan radny zaproponował, aby właściciele zapłacili za zdjęcie eternitu, zaś gmina pokryłaby 
koszty utylizacji.

Pan Tomasz Gorochowicz
Na terenie powiatu jest ponad 20 firm, które mogą zajmować się tym tematem.

Pan Wójt Gminy
Zaproponował, aby na razie wstrzymać się z deklaracjami ponoszenia jakichkolwiek kosztów, 
należy poczekać na stanowisko rządu w tej sprawie, który zobowiązał się do rozwiązania tego 
problemu.

Pani Olga Pogrebniak stwierdziła, że niektóre gminy opracowały takie programy.

Pan Tomasz Gorochowicz
Samo przyjęcie programu nic nie da, jeśli w ślad za tym nie pójdą środki. W przepisach prawa 
nie ma określonego terminu sporządzenia takiego programu.

Komisje Rady zdecydowały o przełożeniu tego tematu do jesieni br. i zobowiązały 
Pana Gorochowicza do zdobycia, do tego czasu, informacji na temat możliwości pozyskania 
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środków z różnych funduszy na usuwanie azbestu.
Zobowiązano również Pana Wójta Gminy do przedkładania informacji na ten temat na sesji w 
punkcie “Informacja Wójta Gminy o pracy między sesjami”.

Do punktu 3.

Pani Jolanta Galecka przestawiła informację na tema przygotowania na terenie gminy do 
sezonu turystycznego.

Sezon turystyczny na terenie Gminy Mielnik zgodnie z Zarządzeniem Nr 10/03 Wójta 
Gminy z dnia 16 maja 2003 roku trwa od 15 czerwca do 15 września.
Baza noclegowa

Od ubiegłego roku nieznacznie zmniejszyła się liczba miejsc noclegowych w gminie 
w  związku  ze  zmianą  właściciela  pensjonatu  „Ostoja”  i  prowadzonych  tam  pracach 
remontowych,  ale  zostały  zarejestrowane  w  gminnej  ewidencji  3  nowe  kwatery 
agroturystyczne na kolejne 19 miejsc noclegowych. 

Ogólna liczba miejsc noclegowych w gminie wynosi 342, a roku ubiegłym wynosiła 
391, z tego 211 miejsc w kwaterach agroturystycznych.

• Samorządowy  Ośrodek  Wypoczynkowy  w  Mielniku  -  21  miejsc  noclegowych  w 
domkach campingowych i  20 miejsc na polu namiotowym

• Ośrodek Wypoczynkowy OSP w Mielniku – w remoncie (planowana liczba miejsc – 
33,  prawdopodobnie  remont  nie  zostanie  ukończony  przed  rozpoczęciem  sezonu 
turystycznego) 

• Pole namiotowe „Topolina” – 50 miejsc
• Kwatery agroturystyczne – ogółem w gminie 26 , z tego w Mielniku 17, pozostałe 

znajdują się w Sutnie, Wajkowie, Homotach, Radziwiłłówce  Osłowie i Pawłowiczach
• Pensjonat „Panorama”- 40 miejsc noclegowych
• Pensjonat „Ostoja” – w remoncie (planowana liczba miejsc - około 60)

Oprócz tego są doraźne noclegi w budynku byłej szkoły w Tokarach i Sutnie.
Baza gastronomiczna
Całodzienne wyżywienie poleca:

• Restauracja „Wczasowa” w Mielniku (40 miejsc konsumpcyjnych)
• Restauracja „Panorama” w Mielniku (90 miejsc konsumpcyjnych)
• W remoncie restauracja „Ostoja”

W gminie w roku ubiegłym funkcjonowały trzy bary, w obecnym sezonie będzie od 20 maja 
funkcjonował tylko jeden.

• Bar „Pod Beczułką” w Mielniku
Wyżywienie zapewniają też niektórzy kwaterodawcy kwater agroturystycznych.

Na  terenie  gminy  funkcjonuje  15  sklepów  spożywczych  (tutaj  również  został 
zlikwidowany  jeden  sklep  w  Tokarach),  z  czego  8  to  sklepy  GS  „SCH”  i  7  sklepów 
prywatnych.  Godziny otwarcia niektórych zostały w sezonie letnim znacznie wydłużone a 
nawet do godz.22.00.

Do dyspozycji turystów są dwie prywatne wypożyczalnie rowerów i kajaków. Istnieje 
też możliwość wypożyczenia kajaków w Gminnym Ośrodku Kultury Sportu i Rekreacji w 
Mielniku.

Oferujemy  turystom  dwie  przeprawy  promowe  na  rzece  Bug:  w  Mielniku  i 
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Niemirowie. 
Zapewniamy możliwość korzystania z boiska do piłki siatkowej, boiska do siatkówki 

plażowej i piłki nożnej.
Jako atrakcje dla turystów polecamy imprezy sportowe i  rekreacyjne organizowane 

przez UG, GOKSiR, GBP, TPZM, NTPSP i MKS w Mielniku. 
 Dodatkowe atrakcje zapewniają też przedsiębiorcy z branży turystycznej
 (biesiady przy ognisku, spływy tratwami lub statkiem po rzece Bug, przejażdżki bryczką po 
okolicy itp.).

Miejsca  wypoczynku,  drogi  i  pobocza,  uroczysko  „Topolina”,  łowiska,  szlaki 
turystyczne  zostały  uprzątnięte.  W centrum  Mielnika  i  w  parku  dosadzono  kwiaty,  przy 
niektórych  obiektach  i  w  parku  w  Niemirowie-  krzewy  oraz  w  kilku  miejscach  zostało 
zlecone ustawienie dodatkowych koszy na śmieci. Przeprowadzona została również gminna 
akcja  „posesja”,  której  celem  była  ocena  prac  porządkowych  po  sezonie  zimowym  na 
prywatnych posesjach.

Obiekty zabytkowe są oznakowane dla turystów, a te tablice, które były planowane w 
roku ubiegłym już stoją na swoich miejscach,  mówię tutaj o tablicy przy górze Prowały i 
cudownym  źródełku  między  Radziwiłłówką  a  Moszczoną  Królewską  oraz  zmianę  tablic 
informacyjnych na Głogach w Mielniku. Ustawiono jeszcze oprócz głównego witacza trzy 
inne, przy drogach wyjazdowych z gminy i przy promie w Niemirowie. Planuje się ustawienie 
takiej samej przy promie w Mielniku. Podjęte zostały działania w celu ustawienia na trasie 
Mielnik-Niemirów nad rzeką pięciu miejsc postojowych (zadaszone stoły i ławki).

 Lada dzień ruszy budowa wieży widokowej  na szlaku rowerowym,  jeszcze przed 
rozpoczęciem  sezonu  zostanie  usypana  sztuczna  plaża  w  miejscu  na  które  otrzymaliśmy 
zgodę oraz  ustawiony w „Topolinie” na rzece pomost. Prace trwają i mają być zakończone 
do końca maja.

W bieżącym roku rozpoczęliśmy pracę nad opracowaniem planu rozwoju turystyki w 
gminie.  W  tej  chwili  trwają  prace  nad  inwentaryzacją  naszych  zasobów,  zmianą  strony 
internetowej  i  opracowaniem  nowych  materiałów  promocyjnych,  wyznaczaniem  nowych 
szlaków i ścieżek.

W Urzędzie Gminy i Bibliotece znajdują się punkty informacji turystycznej, w których 
można otrzymać mapki gminy, plan Mielnika, mapę okolic i informacje o gminie.

 Dla  turystów  mamy  przygotowane  uaktualnione  materiały  informacyjne,  gadżety 
reklamowe  (długopisy,  balony,  breloczki)  i  widokówki,  które  można  nabyć  w  Urzędzie 
Gminy, Gminnej Bibliotece Publicznej jak i w punktach sprzedaży w Mielniku.

Pan Kazimierz Tobota
Co dzieje się z mielnickim promem.? Nie kursuje, bo podobno ukradziono linę.

Pan Tomasz Gorochowicz
Przewoźnik twierdzi, że prom nie kursuje z powodu zbyt wysokiej wody na rzece. Z ustaleń 
policji wynika, że lina od promu została skradziona przewoźnikowi.

Pan Adam Tobota
Czy zostanie zorganizowany przetarg na dzierżawę promu?

Pan Wójt Gminy
Przetargu  na  dzierżawę  promu  nie  organizujemy,  ponieważ  na  terenie  gminy  tylko  Pan 
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Stankiewicz i jego syn mają uprawnienia do prowadzenia promu,

Pan Kazimierz Tobota
Uważa, że przetarg należy zorganizować, może znajdzie się ktoś z poza terenu gminy, kto 
będzie chętny do jego wydzierżawienia. 
Na Pana Stankiewicza były skargi od turystów, że przy przeprawie jest nieuprzejmy.

Pan Adam Tobota
Jeżeli w umowie z dzierżawcą jest zapis dotyczący utrzymania promu w należytym stanie 
(Pan Gorochowicz potwierdził istnienie takiego zapisu), to należy dzierżawcę zobowiązać do 
uzupełnienia brakującej liny.
Pan radny zgłosił potrzebę ustawienia dwóch tablic informacyjnych w Niemirowie :

● przy grodzisku,
● upamiętniającą bitwę nad Bugiem.

Pan Jerzy Terebun 
Zwrócił się o ustawienie zadaszenia przy ujściu rzeczki w Maćkowiczach.

Pan Wójt zapewnił, że zostanie to zrobione (tablice i zadaszenie) jak również przebudowany 
będzie mostek na drodze do Niemirowa (nad Bugiem).

Pani Olga Pogrebniak
Co  ze  ścieżkami  rowerowymi  oraz  ustawieniem  stołów  i  zadaszeniem  przy  Grądzie 
Radziwiłłowskim?

Pan Wójt Gminy
Trudno jest  nam dogadać się w tej  sprawie z Nadleśniczym,  będziemy jeszcze prowadzić 
rozmowy z Wójtem Nurca.

Pani Barbara Terpiłowska
Co dzieje się w sprawie budowy parku w Mielniku?

Pan Wójt Gminy
Pojawiła się możliwość pozyskania środków z Urzędu Marszałkowskiego, nie mamy jednak 
100% pewności ich otrzymania, stąd na razie nie rozpoczynamy prac.

Pan Michał Baranowski przedstawi propozycję GOKSiR na okres letni:
CZERWIEC

• Współorganizacja "Dni Mielnika" 
• Współorganizacja z Biblioteką bloku gier i zabaw z okazji "Dnia Dziecka" 
• Organizacja warsztatów rzeźbiarskich w plenerze cz.I 
• Rowerowy rajd turystyczny "Szlakiem cudownych źródełek" 
• II Nadbużański plener malarski 
• Festyn rodzinny w Wilanowie 
• "Kwietny Bieg" 
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LIPIEC
• Organizacja warsztatów rzeźbiarskich w plenerze cz.II 
• Organizacja koncertu piosenki religijnej 
• Organizacja II turnieju plażowej piłki siatkowej 
• Organizacja wystawy archeologicznej cz.I 

SIERPIEŃ
• Organizacja "Muzycznych Dialogów nad Bugiem" 
• Organizacja "Zakończenia lata" 
• Organizacja wystawy archeologicznej cz.II 

Pan dr Janusz Majewski – autor przygotowywanego opracowania “Analiza możliwości i 
kierunków rozwoju turystyki w Gminie Mielnik”.
Pan doktor  poinformował,  że  prace  dopiero  się  rozpoczęły,  jest  to  jego trzecia  wizyta  w 
Mielniku.  Stwierdził,  że  turystyka  jest  przyszłością  dla  tego  obszaru  i  jeśli  ma  przynieść 
rzeczywiste, realne korzyści, musi być profesjonalnie robiona.
Praca podstawową jest dobry marketing, wykorzystanie tego co mamy. Chcąc aplikować o 
środki z PROW musimy wykonać inwentaryzację tego co posiadamy.  Jesienią br. zostanie 
zaprezentowana cząstkowa wersja prac, będą robione badania pod kątem ustalenia kim jest 
potencjalny  klient.  Całość  prac  dotyczących  bieżącego  roku  zostanie  wykonana  do  15 
grudnia.
Plan działań został opracowany na 3 lata, propozycji tej powinna towarzyszyć docelowa wizja 
7-10 lat.
Rynek turystyki jest bardzo konkurencyjny, musimy myśleć o tym co będzie nas wyróżniało, 
o marce.
Pan  Majewski  stwierdził,  że  jakość  kwater  agroturystycznych  na  terenie  gminy  jest 
przeciętna.

Pan Piotr Wysocki
Słabym  punktem  Mielnika  jest  handel.  Po  kontroli  Sanepidu  może  dojść  do  zamknięcia 
sklepu  spożywczego  w  Mielniku.  Należałoby  podjąć  działania  w kwestii  funkcjonowania 
restauracji  “Wczasowa”,  aby  można  tam  było  w  okresie  letnim  spożywać  posiłki  Może 
należałoby zaprosić  na  posiedzenie  Komisji  lub  sesję  zarząd  lub  radę  nadzorczą  GS aby 
omówić te kwestie.

Pan Jan Weremijewicz
Należy na przystankach i w miejscach uczęszczanych przez turystów ustawić duże pojemniki 
na śmieci aby uniknąć wyrzucania śmieci do rowów, tak, jak to dzieje się dotychczas.

Pan Wójt stwierdził, że nie widzi problemu z ustawieniem pojemników w takich miejscach. 
W najbliższych dniach porozmawia na ten temat z Dyrektorem ZGK.

Pani Maria Boguszewska
Z  informacji  przedstawionej  przez  Panią  Galecką  wynika,  że  do  rozpoczęcia  sezonu 
turystycznego  hotel  nie  będzie  otwarty.  Wcześniej,  ze  strony  Pana  Wójta,  były  inne 
zapewnienia w tej sprawie.
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Pan Wójt Gminy
Zapewnił, że w tej sprawie będzie rozmawiał z Dyrektorem Kranzem. 
Sam jest zaniepokojony tą informacją.

Komisje przyjęły do wiadomości informacje na temat przygotowania na terenie gminy 
do sezonu turystycznego.

Do punktu 4.

Pani Halina Mirowska przedstawiła informację w sprawie organizacji wypoczynku dzieci i 
młodzieży w okresie wakacji.

(w zał. na str............prot.)

Pani Alicja Sawczuk przedstawiła informację na temat organizacji wypoczynku letniego dla 
uczniów z Zespołu Szkół im. Unii Mielnickiej w Mielniku.

(w zał. na str............prot.)

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informacje w sprawie organizacji wypoczynku 
dzieci i młodzieży w okresie wakacji.

Do punktu 5.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego  oraz  ustalenia  wartości  jednego  punktu  w  poszczególnych  kategoriach 
zaszeregowania dla pracowników Zespołu Szkół w Mielniku.

(w zał. na str..........prot.)

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  11  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz ustalenia wartości 
jednego  punktu  w  poszczególnych  kategoriach  zaszeregowania  dla  pracowników Zespołu 
Szkół w Mielniku.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2008r.

(w zał. na str............prot.)

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że  zapisana  w  projekcie  uchwały  kwota  6.000  złotych  na  pomoc  policji 
przeznaczona jest na zakup środków łączności. Komendant Powiatowy Policji zwrócił się do 
wszystkich samorządów o pomoc, między innymi, na wyposażenie komisariatu po remoncie. 
Nas poproszono o sfinansowanie środków łączności.
Dzięki  życzliwości  komendanta  powiatowego  od  pewnego  czasu  mamy  własnego 
dzielnicowego, którego teren działania ogranicza się tylko do Gminy Mielnik.
Pan Wójt poinformował również o przeznaczeniu w budżecie gminy kwoty 50 tys.złotych na 
zrealizowanie  filmu o Henryku Musiałowiczu  – artyście  malarzu,  Honorowym Obywatelu 
Mielnika. Film zrealizuje reżyser Paweł Kuczyński.
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Pan Jan Weremijewicz
Zgłosił  sprzeciw  w  sprawie  przyznania  dotacji  dla  policji  i  zaproponował  zmianę 
przeznaczenia  zapisanej  w  projekcie  budżetu  kwoty  6  tys.złotych.  W  roku  ubiegłym 
kupiliśmy policji kamizelki i to powinno wystarczyć.  Dzielnicowego, choć obsługuje tylko 
teren gminy Mielnik, mało kto z mieszkańców zna.

Pan Stefan Troc
Jednostki OSP w gminie,  poza Mielnikiem, nie mają ani jednej motoroli  a biorą udział w 
akcjach. Są granice rozdawnictwa, propozycję dotacji dla policji uważa za przesadę. Gdyby 
nie było straży granicznej, to źle by się działo w naszej gminie. Więcej współpracy mamy ze 
strażą niż z policją.

Sprzeciw  w sprawie  dotacji  dla  policji  wyrazili  również  radny  Pan Adam Tobota,  Pan 
Kazimierz Tobota, Pan Andrzej Kałanczyński i Pani Barabara Terpiłowska.

Komisje  Rady 7  głosami  za,  przy 4 głosach  wstrzymujących  się  opowiedziały  się 
przeciw udzieleniu dotacji dla policji.

Komisje  Rady  7  głosami  za,  przy  4  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  gminy  na  2008r.  z 
uwzględnieniem wniesionej wcześniej poprawki w sprawie dotacji dla policji.

Pan Sekretarz  Gminy przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  statutu 
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku.

(w zał.na str..............prot.)
Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  11  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 

projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  i  uzasadnił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia 
wynagrodzenia Wójta Gminy Mielnik oraz upoważnienia przewodniczącego Rady Gminy do 
wykonywania czynności z zakresu prawa pracy wobec Wójta.

(w zał. na str............prot.)

Pan Adam Tobota
Stwierdził,  że  aby  móc  głosować  za  tą  uchwałą  musi  znać  odpowiedzi  na  następujące 
pytania?:

● ile środków pozabudżetowych pozyskano do budżetu gminy na przestrzeni ostatniego 
1,5 roku?

● jakie straty dla budżetu gminy przynosi przeciągający się remont hotelu OSP?
● Zakład Gospodarki Komunalnej  generuje straty – jak długo będzie trwało jego złe 

zarządzanie?

Pan Sekretarz Gminy
Na pewno wiele rzeczy dałoby się usprawnić, w tym remont hotelu. Pan Sekretarz stwierdził, 
że  jest  zaskoczony  informacją  jaka  padła  na  posiedzeniu  Komisji,  że  hotel  do  sezonu 
turystycznego nie zostanie uruchomiony. Być może trzeba będzie szukać podwykonawców do 
jego remontu.
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Przypomniał, że Pan Wójt od trzech lat nie miał zmienianego wynagrodzenia.

Pan Kazimierz Tobota
Zwrócił się z zapytaniem kto poniesie koszta budowanych, a następnie burzonych ścianek 
działowych w hotelu?

Pan Jan Weremijewicz
Skoro średnie płace wzrosły, to Wójtowi też należałoby podwyższyć wynagrodzenie.

Pan Adam Tobota
Stwierdził, że należy patrzeć na efektywność pracy Wójta. Błędem jest pozostawianie przez 
lata dużej nadwyżki budżetowej. Pan radny stwierdził, że jeżeli Urząd funkcjonuje dobrze, to 
tylko ze względu na pracę Sekretarza Gminy, jest to jego wyłączna zasługa.

Komisje  Rady  10  głosami  za,  przy  1  głosie  sprzeciwu,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Wójta  Gminy  Mielnik  oraz 
upoważnienia przewodniczącego Rady Gminy do wykonywania czynności z zakresu prawa 
pracy wobec Wójta.

Do punktu 6.

Pan Witold Terebun zaprosił wszystkich obecnych do Wilanowa, gdzie w dniu 17 maja br. 
odbędą się obchody 50 rocznicy powstania Ochotniczej Straży Pożarnej w Wilanowie.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

 
Przewodniczący Rady

                                                                                                        Stefan Troc


